

2022 年上半年 HSK/HSKK 居家网考通知

(--- English version see below ---)

考试日期: 2月27日、3月12日、4月23日、6月25日 (四次机会)

考试地点: 居家 (必须在荷兰)

考点信息: 安多芬中文学校 (汉唐), 个人报名请点击汉考国际官网:

<http://www.chinesetest.cn/getkinfo.do?id=45243660>

报名要求:

- 1、有一台安装了 Windows (7/10) 操作系统的考试电脑, 自带或外接独立摄像头;
- 2、有一个带摄像头的手机作为辅助监考设备, 下载所报名考点指定的监考软件;
- 3、考试环境: 考试应在安全、封闭、无干扰的房间中独立进行;
- 4、不得跨国报名。考试当天考生须在荷兰境内;
- 5、组合报名: HSK3 级+HSK 口语初级、HSK4 级+HSK 口语中级、HSK5-6 级+HSK 口语高级;
- 6、报名前请务必确认是否符合以上条件。如果报名交费后发现不符合居家网考环境、设备和各项条件的, 考试服务费不予退还。更多详情请见 www.chinesetest.cn。

报名路径与时间:

- 1、即日起, 考生可直接点开汉语考试服务网链接进行报名:

<http://www.chinesetest.cn/getkinfo.do?id=45243660>。

- 2、考试及报名截止日期如下

考试类别 (居家网考)	考试日期	报名截止日期
HSK / HSKK YCT BCT	2月27日	2月13日
	3月12日	2月26日
	4月23日	4月9日
	6月25日	6月11日

- 3、汉语考试居家网考服务费用标准高于现有各国考试费用标准 30%。报考 HSK3 级及以上需同时报考口语, 但考试费用不上浮。详情请参见汉考国际官网 www.chinesetest.cn。

考试形式:

考生通过个人电脑登录汉语考试网考系统客户端进行作答, 考试全程由所报名考点的主监考老师进行远程实时监控。

准考证与成绩:

准考证由考点在开考前 10 天发放给考生。HSK 考试结束 10 日后, 考生可以登录汉语考试服务网 www.chinesetest.cn, 输入准考证号码和姓名查询成绩。HSK3-6 级需等到考后 25 天口语成绩出来后才能打印证书。成绩报告原件通过汉考官网上“额外成绩报告”自行申请邮寄给本人或各院校。

联系方式:

如有问题, 请联系荷兰安多芬中文学校 (汉唐)。

咨询邮箱: info@hantang.eu; l.ren@hantang.eu

咨询电话: 06-45088972 (任老师)

报名费及转账信息:

HSK 1: 32,50 Euro HSK 2: 45,50 Euro HSK 3 + HSKK (初级) : 70 Euro HSK 4 + HSKK (中级) : 105 Euro HSK 5 + HSKK (高级) : 135 Euro HSK 6 + HSKK (高级) : 145 Euro	请转账至: Stichting Eindhoven Chinese School IBAN: NL69 RABO 015 137 8274 Swift: RABONL2U 请注明: 考试日期 + 报考级别 + 报考人姓名
---	---

另请注意: 安多芬中文学校 HSK 考试中心 2022 年上半年安排了三次 HSK 纸笔考试。考试时间分别为: 3 月 26 日、5 月 14 日、7 月 16 日。请注意报名截止日期为考前 27 天、地点为 Eindhoven。

Notice on HSK Online Chinese Test (Home Edition) in the First Half of 2022

Test dates: 27 February, 12 March, 23 April, 25 June (four options)

Test place: Test taker's home in The Netherlands

Test center: Eindhoven Chinese School (安多芬中文学校 (汉唐)). Please go and register at:
<http://www.chinesetest.cn/getkinfo.do?id=45243660>

Registration requirements

1. The test takers are required to prepare a Windows (7/10) computer and a mobile phone/tablet. On the (trial and) test day, the test takers use the personal computer to answer the exam, by logging in the client-side terminal of the online test system. Test invigilators of the test centers that the test takers register at will conduct remote real-time invigilation throughout the test via the test takers mobile phone/tablet.
2. The test should be undertaken in a closed, separate room to ensure there is no disturbance.
3. Cross-border registration is not allowed. Test takers who register for the home-based online HSK etc. exams with the test center Eindhoven Chinese School must connect from The Netherlands on the day of the test, or the test results may be considered invalid.
4. Starting from 2022, HSK 3-6 test takers must also do HSKK (oral test). The combination of HSK 3 + HSKK (Primary), HSK 4 + HSKK (Intermediate), and HSK 5-6 + HSKK (Advanced) applies.

5. The test fee for the online test (home edition) will be increased by 30% compared with the existing test fee standard, but is not applicable for the combination of HSK 3-6 and related HSKK. For details, you are referred to www.chinesetest.cn.

6. It is the test taker's responsibility to make sure that he/she meets all the above-mentioned requirements. Once the registration is completed and the payment is done, there will be no refund of exam fees.

Test date and registration deadline

Test category (online test at home)	Test date	Registration deadline
HSK / HSKK YCT BCT	27 February	12 February
	12 March	26 February
	23 April	9 April
	25 June	11 June

Test admission ticket and results

Test admission ticket will be issued to test takers by the test center ten days prior to the test. Test takers can use the information on the test admission ticket to log in via www.chinesetest.cn to inquire about the test result and print the digital certificates 10 days after the completion of the HSK Test (25 days for HSK3-6 test takers for the digital certificates). Test takers can also apply for a printed result report to be mailed to them using the Extra Score Report service on www.chinesetest.cn.

Contacts in the Netherlands

E-mail: info@hantang.eu; l.ren@hantang.eu

Tel: 06-45088972 (Dr. Ren)

Test fee and bank transfer information

HSK 1: 32,50 Euro HSK 2: 45,50 Euro HSK 3+HSKK (Primary) : 70 Euro HSK 4+HSKK (Intermediate) : 105 Euro HSK 5+HSKK (Advanced) : 135 Euro HSK 6+HSKK (Advanced) : 145 Euro	Please transfer to: Stichting Eindhoven Chinese School IBAN: NL69 RABO 015 137 8274 Swift: RABONL2U Ref.: Test date + Test level + Test taker's name
--	---

A short notice for paper-based HSK tests:

Eindhoven Chinese School Test Center also organizes, in the first half of 2022, three paper-based HSK tests on: 26 March, 14 May, and 16 July in Eindhoven. Please be noted that the registration deadline is 27 days before the test date.